
Aan: College van burgemeester en wethouders 

Hengelo, 23 april 2024 

Onderwerp: Asfaltcentrale 

 

Geacht college, 

Het recente nieuws in de Tubantia van 21 maart 2024 onthult dat de Asfalt Centrale Twente 

opnieuw over de schreef is gegaan bij de uitstoot van gevaarlijke stoffen, zoals pak’s en 

formaldehyde, volgens een conceptrapportage gedeeld door de gemeente en de 

omgevingsdienst Arnhem.  

Deze stoffen worden als kankerverwekkend beschouwd door het RIVM.  

Hoewel de definitieve rapportage nog moet worden afgerond, verwacht de gemeente niet dat de 

conclusie zal veranderen.  

De Asfaltcentrale kreeg eerder al drie keer een sanctie opgelegd, een last onder dwangsom, voor 

de overtreding van milieuregels. De gemeente Hengelo en het bedrijf stonden recent weer voor 

de rechter, waarbij de asfaltproducent meer tijd vroeg om de uitstoot te verminderen.  

Hoewel niet alle gegevens van de nieuwe metingen beschikbaar zijn, wordt verwacht dat deze 

binnen twee weken zullen worden verstrekt. De gemeente benadrukt dat de focus nu ligt op de 

overschrijding van pak’s. 

Hierbij enkele vragen aan het college: 

1. Hoe gaat het college om met de bevindingen van de omgevingsdienst Arnhem met 

betrekking tot de kankerverwekkende eigenschappen van de geconstateerde stoffen, met 

name pak’s en formaldehyde? 

2. Welke maatregelen zijn er genomen of zullen nog worden genomen om de uitstoot van 

gevaarlijke stoffen door de Asfalt Centrale Twente te laten verminderen en te voorkomen dat 

deze stoffen de gezondheid van de omwonenden in gevaar brengen? 

3. Zijn er recente wijzigingen in de technische- of milieunormen waaraan asfaltcentrales moeten 

voldoen? Zo ja, hoe beïnvloedt dit de Asfaltcentrale in Hengelo? 

4. Hoe beïnvloeden recente of geplande innovaties in asfaltproductie, zoals de ontwikkeling van 

plantaardig bitumen asfalt door Ecofalt, de operationele praktijken en milieueffecten van de 

Asfaltcentrale in Hengelo? 

5. Zijn er plannen voor het verplaatsen van de Asfaltcentrale naar een locatie verder weg van 

woonwijken, of andere infrastructurele wijzigingen die de impact op de omgeving zouden 

kunnen verminderen? 

6. Zijn er onafhankelijke gezondheidsonderzoeken of langdurige monitoringprogramma’s 

gepland of aan de gang om de impact van de Asfaltcentrale op de gezondheid van de 

omwonenden vast te stellen? 

 

Met vriendelijke groet, 

Tonny Noordman 

BurgerBelangen Hengelo 


